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MESTO STARÁ ĽUBOVŇA 

 

 

Z á p i s n i c a 

 

z rokovania Komisie športu a mládeže pri MsZ v Starej Ľubovni 

      zo dňa 4.11.2019                                               č. 9/2019 

 

Miesto rokovania: MsÚ Stará Ľubovňa, malá zasadačka 

 

Prítomní:  

Mgr. Patrik Boďo, Pavel Jeleň, PaedDr. Štefan Joštiak, MUDr. Peter Karaš, Rastislav Repka,  

Roman Šipoš, PaedDr. František Solár 

Neprítomní:   

JUDr. Rastislav Stašák 

 

Prizvaní:   

- 

 

Program:  

1. Otvorenie, schválenie programu rokovania. 

2. Informácia o stave a ďalších plánoch finálnych kritérií na prerozdeľovanie dotácie. 

3. Stanovisko k OZ ASK-SL o možnostiach získania dotácie na činnosť združenia. 

4. Návrh kritérií a spôsobu vyhodnocovania najúspešnejších športovcov mesta za rok 

2019. 

5. Rôzne. 

6. Záver. 

 

K bodu č. 1 

Predseda komisie športu a mládeže  Mgr. Patrik Boďo privítal prítomných a otvoril 9. 

rokovanie komisie  športu a mládeže pri MsZ v Starej Ľubovni (ďalej len „komisia).  

Zároveň prítomných oboznámil s navrhovaným programom rokovania.  

HLASOVANIE  

prítomní/kvórum:  6/4 

hlasovali za:   6  

Mgr. Patrik Boďo, PaedDr. Štefan Joštiak, MUDr. Peter Karaš, Rastislav Repka,  Roman Šipoš, 

PaedDr. František Solár 

hlasovali proti:  0  

hlasovania sa zdržali:  0  

 

Prijaté uznesenie č. 24: 

 

Komisia   s c h v á l i l a   program 9.  rokovania v zmysle predloženého návrhu. 
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K bodu č. 2 

 

* prišiel Pavel Jeleň 

PaedDr. Štefan Joštiak informoval prítomných o stretnutí s Ing. Srnkom, vedúcim 

ekonomického oddelenia MsÚ, týkajúceho sa predkladania žiadosti o poskytnutie dotácií. 

Informoval o tom, že žiadosti je potrebné aj naďalej predkladať v zmysle VZN č. 44 

o poskytovaní dotácií (pokiaľ je v platnosti súčasné VZN), dotazník bude súčasťou žiadosti.    

Komisia konštatovala: 

 je potrebné zverejniť dokumenty na stránke  mesta,  

 upozorniť kluby mailom, že je tu zmena, 

 zmedializovať - napísať článok do ĽN, prípadne informovať v rámci videospráv 

ľubovnianskej televízie. 

  

HLASOVANIE  

prítomní/kvórum:  6/4 

hlasovali za:   6  

Mgr. Patrik Boďo, PaedDr. Štefan Joštiak, MUDr. Peter Karaš, Rastislav Repka,  Roman Šipoš, 

PaedDr. František Solár 

hlasovali proti:  0  

hlasovania sa zdržali:  0  

 

Prijaté uznesenie č. 25: 

 

Komisia   b e r i e   n a   v e d o m i e    informáciu o stave a ďalších plánoch finálnych 

kritérií na prerozdeľovanie dotácie. 

 

 

K bodu 3 

OZ ASK-SL kontaktovalo PaedDr. Štefan Joštiaka otázkou týkajúcou 

možnosti získania dotácií na činnosť OZ ASK-SL z položky dotácie na prerozdelenie. 

OZ ASK-SL vzniklo v roku 2003. Klub bol založený staršou generáciou airsoftových 

hráčov. Aktuálne má klub 13 reprezentatívnych športovcov v tíme ASK-SL  a 25 členov v 

občianskom združení ASK-SL. OZ ASK-SL každoročne organizuje 2 airsoftové športové 

podujatie s názvom Provincia all Bab a podujatie Dead Rock. Športové podujatia sa organizujú 

na Vabci pri skale s podporou obce Jarabina, ktorá ich sponzoruje nájmom pozemku za 

symbolickú sumu. Ročne sa na týchto podujatiach zúčastní v priemere 150 airsoftových hráčov 

z celého východného Slovenska. Každoročne organizujú minimálne 4 lokálne akcie pre AS 

hráčov v rámci okresu Stará Ľubovňa a zúčastňujú sa športových tréningov, ktoré sa konajú raz 

za mesiac. 

Komisia konštatovala, že v tomto roku sfinalizovala dotačné kritéria k žiadostiam 

o poskytnutie dotácie, ktoré budú aplikované pri tvorbe návrhov pre rok 2020.  Podstatou je, 

aby právnická osoba, ktorá žiada o dotáciu na šport mala štatút športového klubu v zmysle z. č. 

440/2015 Z. z. o športe a o zmene a doplnení niektorých zákonov. Airsof tak nespĺňa stanovené 



3 
 

kritérium, keďže nejde o uznaný šport, ale o hru. Zároveň komisia konštatovala, že kladie veľký 

dôraz na objektívnosť prideľovania dotácií. Z uvedeného dôvodu komisia odporúča združeniu 

uchádzať sa o poskytnutie verejných prostriedkov inou formou (viď stanovisko komisie). 

 

HLASOVANIE  

prítomní/kvórum:  7/4 

hlasovali za:   7  

Mgr. Patrik Boďo, Pavel Jeleň, PaedDr. Štefan Joštiak, MUDr. Peter Karaš, Rastislav Repka,  

Roman Šipoš, PaedDr. František Solár 

hlasovali proti:  0  

hlasovania sa zdržali:  0  

 

 

Prijaté uznesenie č. 26: 

 

Komisia   u k l a d á   predsedovi komisie spracovať stanovisko pre OZ ASK-SL 

v termíne do 6.11.2019.  

 

K bodu 4 

Keďže doteraz nie je rozhodnuté, či oceňovanie športovcov bude spojené 

s oceňovaním za kultúru a vzdelávanie, komisia sa bude danému bodu venovať až po 

rozhodnutí vedenia mesta, v utorok 12.11.2019 o 16,00 h v malej zasadačke mestského úradu.  

 

K bodu 6 

Zasadnutie komisie ukončil a prítomným sa za účasť poďakoval predseda komisie Mgr. 

Patrik Boďo.     

 

Stará Ľubovňa 4.11.2019                  

 

 

 

                                                                   Mgr. Patrik Boďo v. r. 

                 predseda komisie 

 

 

 

 

Z a p í s a l a : Mgr. Anna Lukáčová 
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MESTO  STARÁ ĽUBOVŇA 

U z n e s e n i a   č. 24 - 26 

z rokovania Komisie športu a mládeže pri MsZ v Starej Ľubovni 

      zo dňa 4.11.2019                                               č. 9/2019 

 

 

Uznesenie č. 24: 

Komisia  

s c h v á l i l a   program 9. rokovania v zmysle predloženého návrhu. 

 

Uznesenie č. 25: 

 

Komisia 

 

b e r i e   n a   v e d o m i e    informáciu o stave a ďalších plánoch finálnych kritérií na 

prerozdeľovanie dotácie. 

. 

Uznesenie č. 26: 

 

Komisia    

 

u k l a d á   predsedovi komisie spracovať stanovisko pre OZ ASK-SL v termíne do 

6.11.2019.  

 

 

    Mgr. Patrik Boďo v. r. 

        predseda komisie 

Stará Ľubovňa 4.11.2019 

 

 

Zapísala: Mgr. Anna Lukáčová 
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Komisia športu a mládeže pri MsZ v Starej Ľubovni 

 

Stanovisko 

o možnosti získania dotácie na činnosť OZ ASK_SL 

 

Komisia športu a mládeže pri MsZ v Starej Ľubovni bola poverená návrhom prerozdelenia 

alokovanej dotácie na šport vo výške 91 000 eur a celú túto sumu navrhla vo februári 2019 prerozdeliť 

jednotlivým klubom, ktoré o dotáciu požiadali na konci roka 2018. V aktuálnom rozpočte v zmysle jeho 

čerpania nie sú k dispozícii žiadne ďalšie finančné prostriedky.  

V tomto roku komisia sfinalizovala dotačné kritériá k žiadostiam o poskytnutie dotácie, ktorých 

sa komisia bude držať pri tvorbe návrhov pre rok 2020. Základom je, aby právnická osoba žiadajúca o 

dotáciu na šport, mala štatút športového klubu v zmysle zákona 440/2015 Z.z. o športe a mala by byť 

riadne zapísaná v informačnom systéme slovenského športu. Airsoft tak hneď v úvode nespĺňa 

stanovené kritérium, keďže podľa zákona č. 440/2015 Z. z. (§ 3 písm. f)  nejde o uznaný šport, ale o hru. 

Okrem toho je potrebné vedieť, že komisia kladie veľký dôraz na objektívnosť kritérií prideľovania 

dotácií, pričom v rámci podpory športov uprednostňuje mládež, no tiež riadne registrovaný šport. 

  Z tohto dôvodu komisia v zmysle VZN č. 44 o poskytovaní dotácií odporúča združeniu 

uchádzať sa o poskytnutie verejných prostriedkov inou formou. 

 

Stará Ľubovňa 4.11.2019 

Mgr. Patrik Boďo v. r. 

 

 

 

 

 

 


